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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1232 Kopparstölder i Bohuslän

SR P4 Väst rapporterade förra veckan (den 4 april) om de omfattande 
kopparstölder som stoppar tågen i Bohuslän. Enligt SR P4 Väst är det en 
kopparstöldliga som ligger bakom de många kopparstölderna. Kopparstölderna 
har vid ett flertal tillfällen stoppat tågtrafiken i norra Bohuslän den senaste 
tiden. Dessutom har luftledningar stulits från Lysekilsbanan, enligt SR P4 Väst. 
I slutet av mars var det dessutom totalt stopp i tågtrafiken mellan Uddevalla och 
Strömstad. 

Kopparstölder på järnvägarna orsakar enorma kostnader och medför enorma 
tågförseningar. Detta drabbar alla. Det är därför viktigt med olika förebyggande 
åtgärder såsom kameraövervakning och DNA-märkning av koppar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka initiativ avser statsrådet att ta inom sitt ansvarsområde för att motverka 
kopparstölder på Sveriges järnvägar? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-13
Besvaras senast
2017-04-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


